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                          PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia şedinţei ordinare (online) a  Consiliului  local  municipal Târgu 

Mureş  din data de  15 septembrie 2020   

 

  

Din totalul de 22 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la  şedinţă  21 consilieri 

locali. Absentează  dl.  consilier  Moldovan Călin. 

Dl. consilier Csiki:  - putem începe?  

D-na p. secretar Buculei: - acum fac prezenţa 

Dl. consilier Csiki: - Dacă îmi permiteți aș lua cuvântul. Stimați colegi, aș avea 

rugămintea să ținem un moment de reculegere înainte de începerea ședinței în memoria 

domnului profesor dr. Benedek Istvan.  

Mulțumim, și cu speranța să rămână în sufletele noastre amintirea dânsului care a 

făcut destul pentru acest oraș atât pe plan sportiv cât și pe alte planuri. Vă mulțumesc. Dar 

dacă tot am luat cuvântul înainte să trecem la alte puncte pe ordinea de zi, dacă îmi permiteți 

să dau citire la unui mesaj.  

Dl. consilier Papuc: -  Vă rog. 

Dl. consilier Csiki: - O să vorbesc în ambele limbi, aș începe în limbă maghiară. ….  

Stimați colegi, de mai mult de trei ani am modificat Regulamentul de funcționare. 

Conform acestei modificări, fiecare intervenție ar trebui începută prin fraza „stimate domnule 

Primar”. Aceasta este a nu știu câta oară, a câta intervenție de a mea, dar nici de atunci nu am 

a avut ocazia să-l salut. Văd că nici azi nu o să am ocazia. Cu toată că acestea, permiteți-im să 

mă adresez consiliului ca și cum primarul ar fi printre noi. Este grăitor faptul că nu participați 

nici la ultima ședință a consiliului local de-a lungul celor 20 de ani petrecuți ca primar, și 

între timp visați la funcția de președinte al Consiliul județean. Dumnezeul să ne ferească de 

un astfel de președinte. Dumneavoastră aveți o atitudine atât de neserioasă față de munca de 

primar încât nici nu veniți la ședință. Dar cel mai grav este că nu ați executat o multitudine de 

hotărâri ale consiliului local. Noi degeaba le votăm dacă dumneavoastră nu le puneți în 

practică. Să vedem câteva exemple. Am început școala ieri. Data trecută am votat 2,8 

milioane de lei pentru achiziționarea de măști, dezinfectanți și rechizite școlare. Le-am votat 

dar școlile nu au primit nici măcar un leu. Nu s-au făcut deschiderile. Tot ieri, orașul s-a 

blocat pentru că transportul în comun este învechit. La începutul anului am votat mai multe 

milioane de lei și pentru asta. Între timp Consilierul primarului este mort de îngrijorare pe 

facebook ca reacție, însă dumneavoastră, șeful dânsului nu sunteți în stare să plătiți nici banii 

pe care noi i-am votat. Comportamentul și conducerea dumneavoastră în acești 20 de ani sunt 

atât de scandaloase încât familia răposatului dr. Benedek Istvan mi s-a adresat cu rugămintea 

explicită și clară să amânăm votarea titlului de cetățean de onoare al orașului pentru tatăl lor, 

până când actualul primar și gașca lui mai conduc acest oraș. Cu scopul învrăjbirii 

comunității târgumureșene și al otrăvirii bunei relații cu bisericile istorice, iarăși s-a pus pe 



2 
 

ordinea de zi schimbul de imobile dintre Biserica reformată și oraș însă aţi lăsat în mod 

deliberat erori de drept în proiectul de hotărâre din care dacă ar fi aprobat de Consiliul ar 

rezulta un caz asemănător cu situația şcolii catolice. Nu cedăm, nici în fața manipulării nici în 

fața dezinformării, cu implicarea părților interesați, UDMR va introduce un nou proiect de 

hotărâre în care vom remedia deficiențele juridice. Având în vedere toate acestea, fracțiunea 

UDMR nu va participa la dezbaterea celorlalte puncte de pe ordinea de zi. Nu ne vom face 

complici la noile porcării pregătite de conducerea actuală a orașului. Nu vrem să îngropăm 

munca noului primar al Târgu Mureșului. Pe 27 septembrie Târgu Mureș va ieși câștigător. 

Doar o singură frază, revenind și discutând în fracție, suntem de acord ca să votăm azi PUZ-

urile și PUD-urile pentru ca acei investitori care se chinuie de ani de zile să obțină anumite 

avize ar fi neetic să nu participăm la vot, dar rugămintea noastră este ca să introduceți pe 

ordinea de zi primele puncte PUZ-urile și PUD-urile, iar după aceea nu contați pe votul 

nostru. Vă mulțumesc.  

 Dl. consilier Papuc: - Vă mulțumim, domnule Csiki. Înainte să intrăm pe ordinea de 

zi, fac o propunere de renumerotare. Punctele 1 și 2 rămân așa, 4 devine 3, 5 devine 4, 6 

devine 5, 7 devine 6, 8 devine 7, 12 devine 8, 15 devine 9, 29 devine 10, 30 devine 11, 33 

devine 12, 53 devine 13, 54 devine 14, 57 devine 15 și 59 devine 16. Și restul punctelor de pe 

ordinea de zi se renumerotează corespunzător. Bun. Haideți atunci să  intrăm pe ordinea de zi 

primul punct. Punctul 1. Haideți să vedem. Dar dacă e cineva, prima dată să discutăm 

renumerotarea și dacă e cineva sau e toată lumea de acord cu ordinea de zi. Doamna secretar, 

dumneavoastră ar trebui să ziceți, pentru că încă nu s-a  ales președinte de ședință.  

D-na p. secretar Buculei: - având în vedere că primul punct va fi alegerea 

preşedintelui de şedinţă, dacă sunteţi de acord supun la vot ordinea de zi aşa  cum a fost 

precizată de dl. viceprimar. 

Cine se abţine? -  

Cine este împotrivă? - 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 

Municipiului Târgu Mureş, pentru luna septembrie 2020: 

D-na p.  secretar Buculei: - vă rog să faceţi propuneri. 

Dl. consilier Pui: - bună ziua, îl propun pe colegul meu Sergiu Papuc.  

D-na p. secretar Buculei: - supun la vot cu nominalizarea d-lui Papuc, ca dânsul să 

conducă şedinţa de astăzi. 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? - 

Materialul a trecut, domnule preşedinte, vă rog, mai departe. 

Dl. consilier Papuc: - începem cu şedinţa AGA SC Administrator Imobile şi Pieţe 

SRL. Vă rog, domnule Matei, să luaţi cuvântul. 

 

Şedinţa AGA SC Administrator Imobile şi Pieţe SRL 

 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

local al domnului Moldovan Călin. 

Dl. consilier Papuc: - supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 
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D-na p. secretar Buculei: - vreau să fac menţiunea că sunt prezenţi 21 de 

consilieri, pentru procesul verbal. 

Dl. consilier Papuc: - ordinea de zi s-a renumerotat, o să le citesc în mod sumar, 

discutăm până la punctul 16 doar de PUD-uri şi PUZ-uri. Apoi intrăm pe restul. Ca să fie clar 

pentru toată lumea. 

Dl. consilier Papai: - dacă puteţi să spuneţi şi numărul iniţial ca să urmărim pe 

convocator. 

Dl. viceprimar Papuc: - da, păi de asta am şi spus, pentru procesul verbal am făcut 

corespondenţa între ele.  

Punctul nr. 3 din ordinea de zi care e punctul 4 din convocator 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic 

Zonal- reconformare parțială zonă funcțională pentru construire supermarket LIDL" cu 

regulamentul local de urbanism, str. 22 Decembrie1989 nr.150-152  Iniţiator: "LIDL 

ROMANIA"SCS.  

Dl. consilier Papuc: - supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 5 din ordinea de zi  a devenit punctul 4 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic 

Zonal - stabilire reglementări pentru construire două case de locuit pe parcelar existent, 

împrejmuiri și racord la utilități"cu regulamentul local de urbanism aferent, Str. Cdin Hagi 

Stoian, fnr. Iniţiatori: Russu Paul- Cristian și Gabor Victor- Gabriel. 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 6 din ordinea de zi a devenit punctul  5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 

zonal - stabilire reglementări pentru construire locuinţe etapa IV- cartier Unirii - str. Vasile 

Săbădeanu, reglementare accese, dezvoltare infrastructură edilitară - actualizare  parţială 

P.U.Z. aprobat prin H.C.L. nr. 256/23.12.2008 Iniţiator: SC"MACO CONSTRUCT" SRL. 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 7 din ordinea de zi a devenit punctul 6 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism  „Plan Urbanistic 

Zonal- amplasare locuinţe colective şi spaţii multifuncţionale - modificare    parametrii 

urbanistici" cu regulamentul local de urbanism aferent,  str. Constandin Hagi Stoian fnr.   

Iniţiator: SC"Fusion Construct"SRL.     

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 8 din ordinea de zi a devenit punctul 7 

Proiect de hotărâre privind documentaţia de urbanism „Planul urbanistic zonal- 

construire imobil locuințe colective cu parter comercial S+P+4E+R, str. Bartok Bela, nr.2”, 

Actualizare P.U.Z.  aprobat prin H.C.L. nr. 423/22.12.2011 cu regulamentul local de 
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urbanism aferent beneficiar: SC „Farmaceutica B&B” SRL: 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 1  abţinere (Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată, cu o abţinere. 

Punctul nr. 12 din ordinea de zi a devenit punctul 8 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism „Plan urbanistic zonal - 

introducere teren în intravilan și reconformare zone funcționale pentru stabilire reglementări 

în vederea construirii unui centru de locuințe colective cu dotări aferente unui centru de 

cartier- echipamente publice, servicii de interes general (birouri, centre comerciale, sport, 

agrement, cazare, învățământ)",  Calea Sighişoarei, fn, cu regulamentul local de urbanism 

aferent Beneficiar: SC"PROFITEC"SRL. 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 15 din ordinea de zi a devenit punctul 9 

Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor de salubrizare în Municipiul Târgu 

Mureș. 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Dl. consilier Papai: - staţi puţin, nu era vorba că discutăm de PUZ-uri? 

Dl. consilier Papuc: - da, dar şi acesta l-am indicat, să ştiţi. A rămas 15 care a 

devenit 9. Am spus la început. Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – (Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată, cu o abţinere. 

Punctul nr. 29 din ordinea de zi care a devenit 10 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism  „Plan urbanistic zonal- 

stabilire reglementări pentru schimbare de destinație și extindere locuință", strada Dâmbul 

Pietros, Nr. 29, cu regulamentul local de urbanism aferent Beneficiari: Butnar Mihai şi 

Moldovan Mariana-Doina. 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.   

Dl. consilier Papai: - domnule preşedinte, noi am avut o discuţie legat de acest 

material, în comisie. S-a făcut referire la un studiu de trafic. Mă scuzaţi, la comisia de 

circulaţie, la aprobarea comisiei, ceea ce nu s-a întâmplat. Adică, noi în comisia de circulaţie 

nu am văzut acest material. Şi atunci, am recomandat să se revină cu materialul în şedinţa 

următoare. 

Dl. consilier Csiki: - solicităm amânarea. 

Dl. consilier Papuc: - supun la vot amânarea. 

Cine este împotriva amânării? - 

Proiectul de hotărâre a fost amânat. 

Punctul nr. 30 din ordinea de zi care a devenit 10 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism "Plan Urbanistic de Detaliu- 

studiu de amplasament construire locuinţă  unifamilială, str. Gurghiului, f.nr., actualizare 

P.U.D. aprobat prin H.C.L. nr. 15/29.01.2015  Proprietar- Beneficiar: CERNEA ADELA- 

SIMONA: 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – 
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Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr. 33 din ordinea de zi care a devenit 11 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic 

Zonal - extindere, etajare şi schimbare de destinaţie locuinţe cu spaţii multifuncţionale la 

parter, Str. Tudor Vladimirescu, Nr. 56A, cu regulamentul local de urbanism aferent,                                                        

Iniţiator - Beneficiar: SC "REMAT BRAŞOV" SA: 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? – Csiki Z., Papai L.,  Bakos L., Vajda G., Biro C., Kovacs L. 

D-na p. secretar Buculei: - 5 abţineri am numărat. 

Proiectul a fost adoptat. 

Punctul nr. 53 din ordinea de zi care a devenit 12 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism „Plan Urbanistic de Detaliu- 

studiu de amplasament pentru construire locuinţă unifamilială, reglementare accese şi 

utilităţi” , str. Voinicenilor nr. 103/A( str. Verde, fnr), nr. cad. 140088  Proprietar - 

Beneficiar: Mureşan Angela- Minerva: 

Dl. consilier Papuc: - toate comisiile au fost de acord.  Supun la vot.  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată 

Punctul nr.  54 din ordinea de zi care a devenit 14 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism  „Plan Urbanistic de Detaliu 

- studiu de amplasament pentru construire locuinţă unifamilială,  reglementare accese şi 

utilităţi”, str. Voinicenilor nr. 103/A( str. Verde, fnr), nr. cad. 140089 Proprietar - Beneficiar: 

Mureşan Angela - Minerva. 

Dl. consilier Papuc: -  a devenit 14  nr.  54. 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine? - 

Hotărârea a fost adoptată. 

Punctul nr.  57 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism „Plan Urbanistic Zonal - 

stabilire reglementări pentru construire imobil de locuinţe colective cu spaţii comerciale şi 

prestări servicii la parter", str. Mărăşti nr. 16 cu regulamentul local de urbanism aferent,    

Iniţiator - Beneficiar: SC" CITADIN PREST" SA. 

Dl. consilier Papuc: -  care a devenit 15. 

Cine este împotrivă?  - 1 vot (Biro) 

Cine se abţine?  Papai, Vajda  

D-na p. secretar Buculei: – 1 vot împotrivă şi 2 abţineri, materialul a trecut. 

Dl. consilier Kovacs: - abţinere Kovacs. 

Restul pentru  

Punctul nr.  59 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind documentaţia de urbanism „“Plan urbanistic zonal- 

reconformare zonă funcţională pentru construire clădire multifuncţională”, Calea Sighişoarei 

fnr, cu regulamentul local de urbanism aferent Beneficiar:  Muntean Emil. 

Dl. consilier Papuc: -  supun la vot. 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abţine?  - 

Nu sunt, hotărârea a fost adoptată. 

Şi acum intrăm pe ordinea de zi cu punctul 17. Acesta a fost 16.  Punctul 3 devine 17. 
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Dl. consilier Csiki: - dacă îmi permiteţi domnule preşedinte, în primul rând aş profit 

de prezenţa d-lui director Horaţiu Lobonţ  şi l-aş întreba pe dânsul dacă a trimis la CSS Acea 

adresă prin care am votat noi în mai 2018, predarea sălii de sport de la Liceul de chimie către 

CSS. 

Dl. director Lobonţ: - nu este trimisă. În cursul zilei de azi  

Dl. consilier Csiki: - am înţeles. Eu în nume personal vă mulţumesc pentru eforturile 

depuse la Direcţia şcoli, dar din păcate, poate aveţi şi dvs. şefi care nu permit să trimiteţi o 

hârtie în timp din 2018 luna mai, aţi fi putut să trimiteţi,  dar eu vă mulţumesc şi să rămâneţi 

tot aşa să vă luptaţi pentru şcoli.  

În numele meu şi în numele fracţiei vă mulţumesc pentru colaborare şi am avut 

ocazia să lucrez cu dvs. stimaţi colegi şi vă respect pe toţi indiferent de culorile politice. Vă 

doresc numai succese şi cum vin alegerile vă ţin pumnii pentru toată lumea, pentru că 

consiliul aşa cum a fost târât în mocirlă, dar a fost un consiliu bun cu care am încercat să 

facem şi lucruri bune dar din păcate, cum am menţionat la începutul discursului, poate nu am 

fost lăsaţi sau nu au pus în aplicare acele hotărâri pe care le-am votat. Eu vă doresc numai 

bine, să strângeţi cât mai mulţi simpatizanţi, şi să fie un consiliu şi mai bun cum am fost noi. 

Vă mulţumesc şi vă doresc şedinţă plăcută în continuare în numele meu şi în numele fracţiei 

noi am decis că nu mai participăm la vot. Doar din respect pentru investitorii oraşului am 

hotărât să rămânem la PUD-uri şi PUZ-uri  cum am menţionat mai înainte. Nu este etic ca ei 

să aştepte 2-3 ani pentru anumite avize şi să fie amânaţi până la ultima şedinţă, ca apoi să se 

arunce iar către consilieri răi care nu au dorit să voteze anumite lucruri. 

Vă mulţumesc încă o dată şi vă doresc atât pentru cei care participaţi la alegeri ca 

primar, ca şi consilieri, vă ţin pumnii şi vă îmbrăţişez. La revedere. 

Dl. consilier Vajda. – aş dori şi eu tot aşa, am cerut 10 mii lei pentru reparaţii la 

Avram Iancu, încă nu au primit, am fost acolo în şedinţa Consiliului de conducere şi am 

constatat cu regret, dl Lobonţ ne-a trimis 2-3 luni ori la d-na Năznean, nu aşa se rezolvă 

lucrurile, îmi pare foarte rău de toate iniţiativele pe care le-am avut, au fost adoptate de către 

consiliu, nu au fost puse în practică, eu spun că din rea voinţă, cu regret constat acest lucru, 

vă mulţumesc pentru colaborare, acelor directori şi d-nei secretar care m-au ajutat în 

elaborarea acestor hotărâri,  colegilor din consiliu care m-au sprijinit, eu 2 ani am fost la rând 

şi am învăţat foarte multe lucruri. Vă doresc succes la toată lumea şi sper că într-o altă 

calitate o să ne revedem cu bine pe holurile primăriei. Vă las şi vă mulţumesc pentru cei care 

m-au ajutat. La revedere, toate cele bune. 

Dl. consilier Boros:- dragi colegi, vreau să mulţumesc că am făcut parte din acest 

consiliu, am avut o experienţă pe care nu o voi uita curând, şi cu această ocazie vă doresc 

mult succes în continuare şi să ne întâlnim cu bine peste tot unde ne vom întâlni. Mulţumesc 

şi o zi buna la toată lumea. 

Dl. consilier Tatar: - eu aş dori să le mulţumesc acelor angajaţi pentru munca 

depusă şi eforul depus, care într-adevăr lucrează în cadrul executivului, cam 1 din 4 probabil, 

ştiu ei cine sunt, dar sunt într-adevăr oameni valoroşi care lucrează şi în locul celorlalţi. 

Iar colegilor consilieri aş dori să le urez succes în continuare. 

D-na consilier Benedek: - buna ziua, îmi este greu să vorbesc astăzi pentru că 

tragedia la care s-a făcut referire la începutul şedinţei, a afectat în mod direct chiar familia 

mea, dar nu pot să nu îmi exprim intenţia de a colabora în continuare cu toţi cei cu care a fost 

colegă în consiliul local, a fost şi pentru mine o experienţă, vă doresc tuturor succes în 

continuare, atât celor care candidaţi cât şi celor care nu candidaţi la aceste alegeri, a funcţia 

de primar sau de consilier local, şi sunt convinsă că vom dezvolta proiecte în viitor atât cu cei 

care candidează cât şi cu cei care nu candidează, atât cu cei care reuşesc cât şi cu cei care nu 

reuşesc, pentru că ceea ce a fost un numitor comun al tuturor membrilor din consiliul local, a 



7 
 

fost dorinţa de a se implica în proiectele  comunităţii, iar această dorinţă va continua să ne 

unească sper, şi în viitor, şi vom putea dezvolta împreună proiecte comune în domeniul 

administrativ, în domeniul civic sau în diferite alte domenii. Vă doresc succes, mi-a făcut 

plăcere să fim colegi, şi sper că vom rămâne colegi şi vom colabora în viitor şi Doamne ajută 

să avem cu toţii sănătate, pentru că asta este cel mai important.  

Dl. consilier Papuc: - mulţumim d-na Benedek aşa vă dorim şi noi, şi o să rămânem 

chiar dacă nu colegi, o să rămânem prieteni. 

Dl. consilier Csiki: - domnule preşedinte încă o frază, permiteţi-mă să mulţumesc 

colegilor mei din UDMR şi mai ales mă adresez acelor colegi cu experienţă mare, Peti 

Andras şi Bakos Levente, de la care a avut foarte mult de învăţat, îi felicit şi mulţumesc în 

primul rând. Dar nu pot să nu mulţumesc d-lui Matei Dumitru, cât şi preşedinţilor care au 

condus şedinţele. Să nu uit pe d-nul Bratanovici, cu dânsul am avut o relaţie foarte bună şi am 

învăţat foarte multe din experienţa dânsului, dar să mulţumesc acelor persoane care au condus 

şedinţele, în primul rând d-nei dr. Benedek Theodora, Papuc Sergiu, Bakos Levente şi Peti 

Andras. Vă mulţumesc, cred că am ajuns şi eu sufleteşte mai bogat şi am învăţat foarte multe 

de la voi, colegii mei. Vă mulţumesc, vă doresc baftă. Şi Târgu Mureşul să fie întotdeauna pe 

primul loc. 

Dl. consilier Bălaş: - ştiu că acum la sfârşit vedem lucrurile mai roz şi mai frumos, 

pentru mulţi din colegii noştri, activitatea în consiliu a fost una frumoasă şi perfectă, din 

păcate pentru consilierii POL primii trei ani au fost foarte grei, ştiţi asta pentru că noi am fost 

singura opoziţie şi sigur că fiind la putere toţi ceilalţi vă simţeaţi bine şi era mai frumoasă 

treaba, bineînţeles că sunt angajaţi de treabă în primărie dar care câştigă 7, 8 , 9 mii lei net, 

aşa că trebuie să îşi facă treaba, nu văd de ce ne-am bucurat şi i-am felicitat că îşi fac treaba 

pentru care sunt foarte, foarte bine plătiţi faţă de alţi locuitori ai oraşului Târgu Mureş. Sigur 

că în particular există consilieri locali cu care am avut o relaţie de colaborare bună, 

omenească, dar la nivel politic eu nu aş spune că cei trei consilieri POL, sau politic şi 

administrativ dacă vreţi, au avut multe momente de încântare, noi am fost tot timpul cumva 

supuşi presiunii celorlalţi, că am făcut lucruri atipice care nu au mai fost în acest consiliu 

local în Târgu Mureş şi că probabil am luat pe mulţi prin surprindere, una peste alta, cred că 

prezenţa noastră în consiliul local a fost benefică, mai ales ca urmare a celor 51 de hotărâri de 

consiliu local pe care le-am iniţiat din care 32 au fost aprobate, aşa că suntem mândri că şi 

aşa în opoziţie am reuşit să lăsăm ceva în urma noastră, în beneficiu comunităţii locale. Eu vă 

doresc tuturor spor la treabă, succes în activitatea politică şi profesională şi să auzim de bine, 

sănătate la toată lumea, şi le-om duce fiecare pe ale noastre mai departe, toate cele bune şi 

după 4 ani ne luăm la revedere, sper că  sau poate unii dintre noi ne vom întâlni şi în 

următorul consiliu local.  

Dl. consilier Csiki: - am o rugăminte la cei care o să prindeţi mandat  în următorii   

4 ani, să rezolvaţi personalul de la relaţii cu consilierii, că ele chiar muncesc de dimineaţa 

până îi lăsăm noi să plece acasă, şi nu sunt la salarii de 8-9 mii lei, şi chiar permiteţi-mi să 

felicit pe aceste doamne, începând cu d-na Amza Adela şi tot colectivul de la relaţii cu 

consilierii. Vă mulţumim pentru ajutorul acordat consilierilor.  

Dl. viceprimar Papuc: - mai ştiţi când am făcut propunerea să-i facem funcţionari 

publici şi nu aţi votat? Ca să fim cinstiţi.  

Dl. consilier Bakos: - au fost, din păcate, victime colaterale.  

Dl. consilier Papuc: - întotdeauna există. Din păcate, tot cei care nu merită, sunt. 

Dl. consilier Kovacs: - mulţumesc pentru această perioadă şi doresc mult succes 

pentru cine candidează. Şi pentru doamnele de la S.R.C. vă mulţumim pentru efortul depus. 

Mult succes şi multă sănătate tuturor. 
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Dl. viceprimar Papuc: - facem din nou prezenţa. D-na secretar, vă rog. Cei care nu 

mai doresc să participe, să părăsească şedinţa. 

D-na p. secretar Buculei: - sunt 11 prezenţi, chiar jumătate. 

Dl. consilier Magyary: - şi eu mulţumesc pentru toată lumea, şi populaţiei că ne-a 

acceptat aşa cum suntem, şi sper să rămânem şi mai departe colegi şi prieteni.  

D-na p. secretar Buculei: - domnule  Magyary, părăsiţi şedinţa?  

Dl. consilier Magyary: - rămân, nu s-a născut omul care să  mă alunge. A, mă retrag 

din şedinţă. 

D-na p. secretar Buculei: - atunci rămânem 10, nu mai avem cvorum de şedinţă. 

Dl. consilier Bălaş: - suntem 21 în funcţie. 

Dl. consilier Papuc: - dar 10 nu-i majoritate. 

D-na p. secretar Buculei: - dacă dl. Magyary s-a retras, suntem 10. 

Dl. consilier Papuc: - numai avem cvorum de şedinţă, din păcate, nu mai putem 

continua şedinţa de consiliu local neavând cvorum. Declar închisă şedinţa ordinară a 

Consiliului local de azi, 15 septembrie 2020.  

 

 

D-na Buculei Dianora Monica – p. Secretarul general al munic. Târgu Mureş __ 

 

Dl. consilier Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă ____________________ 

 

 

 

 

 

 

 


